
 
 
Aan:    College van B&W te Hengelo  
Per email:  raadsgriffie@hengelo.nl 
Datum:    21 augustus 2023 
Betreft:    Doneerringen voor Hengelo 
 
 
Geachte College, 
 
Begin april heeft de PvdA-fractie schriftelijke vragen gesteld over het starten van een pilot met doneerringen in 
Hengelo. In uw beantwoording geeft u aan “geen eigen pilot te willen opstarten, maar te willen leren van pilots 
en ervaringen in andere steden”. Op basis van de ervaringen van andere steden wilt u besluiten of er in 
Hengelo doneerringen worden geïnstalleerd, al dan niet als pilot.  
 
In onze buurgemeente Enschede heeft, naast vele andere steden in Nederland, inmiddels een pilot met 
doneerringen plaatsgevonden. Onlangs konden we hierover in de media lezen1. De gemeente Enschede ervaart 
deze pilot als succesvol. Naar aanleiding van de pilot heeft de gemeente Enschede besloten om op zo kort 
mogelijke termijn alle afvalbakken in en rondom het centrum van een doneerring te voorzien 
 
De fractie van de PvdA is van mening dat statiegeld niet in de vuilnisbak hoort. Plastic flesjes en blikjes dus ook 
niet. Toch zitten de prullenbakken er nog vol mee. Dat is zonde, want er verdwijnt geld in de prullenbak, de 
prullenbakken raken sneller vol én flesjes kunnen minder goed gerecycled worden.  
 
Een mogelijke oplossing zou de installatie van doneerringen kunnen zijn. De ring wordt al in meer dan 100 
Duitse steden gebruikt en ruim 10 Nederlandse steden hebben het al ingevoerd of zijn bezig om een pilot te 
starten. De doneerring is een duurzaam én sociaal initiatief en we zouden graag zien dat we er in Hengelo ook 
mee aan de slag gaan. Deelname aan een pilot is relatief eenvoudig en vereist weinig investeringen2.  
 
Namens onze fractie stellen we daarom graag de volgende vragen aan het College: 
 

1. Hoe kijkt het College na de succesvolle pilots in andere steden aan tegen het initiatief van de 
doneerring? 

2. Is het College bereid om, mede naar aanleiding van de succesvolle pilot in Enschede, een pilot in 
Hengelo te starten met de doneerring ? Zo niet, waarom niet?   

3. Mocht het College niet willen starten met de introductie van de doneerring, welke andere initiatieven 
heeft het College om ervoor te zorgen dat er onnodig statiegeld in afvalbakken verdwijnt en flesjes en 
blikjes niet gerecycled kunnen worden?  

 

Met vriendelijke groet, 
 
Vincent ten Voorde 
PvdA-fractie 

                                                           
1 https://www.tubantia.nl/enschede/geen-gegraai-meer-in-afvalbakken-statiegeldbeugels-in-hele-binnenstad-
enschede~aa1128ef/?cb=abfa6480857c371a68b32b0e3369feba&auth_rd=1  
2 https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/doneerringen-voor-statiegeld-steeds-meer-gemeenten  
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